

1. april 2026 Kommuner

Næste regulering er den 1. oktober 2026

Løn
trin

Månedsløn

Løn
trin

Grundsats

Inkl. områdetillæg

	Gruppe 0	Gruppe 1	Gruppe 2	Gruppe 3	Gruppe 4	
30	32.390	32.737	32.977	33.324	33.564	30
31	32.936	33.262	33.488	33.815	34.041	31
32	33.494	33.798	34.009	34.313	34.524	32
33	34.064	34.345	34.540	34.821	35.015	33
34	34.647	34.904	35.081	35.338	35.515	34
35	35.243	35.473	35.633	35.863	36.022	35
36	35.852	36.055	36.195	36.398	36.538	36
37	36.475	36.648	36.768	36.941	37.061	37
38	37.136	37.281	37.381	37.526	37.626	38
39	37.799	37.911	37.988	38.100	38.177	39
40	38.477	38.554	38.607	38.683	38.736	40
41	39.171	39.210	39.237	39.276	39.303	41
42	39.879	39.879	39.879	39.879	39.879	42
43	40.765	40.765	40.765	40.765	40.765	43
44	41.676	41.676	41.676	41.676	41.676	44
45	42.612	42.612	42.612	42.612	42.612	45
46	43.573	43.573	43.573	43.573	43.573	46
47	44.349	44.349	44.349	44.349	44.349	47
48	46.387	46.387	46.387	46.387	46.387	48
49	49.500	49.500	49.500	49.500	49.500	49
50	52.956	52.956	52.956	52.956	52.956	50
51	58.494	58.494	58.494	58.494	58.494	51
52	66.559	66.559	66.559	66.559	66.559	52
53	73.079	73.079	73.079	73.079	73.079	53
54	81.771	81.771	81.771	81.771	81.771	54
55	92.220	92.220	92.220	92.220	92.220	55
55+	103.936	103.936	103.936	103.936	103.936	55+

Kilde: Forhandlingsfællesskabet